
Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 

 

Zápis z XVIII. zasedání Rady KSČSCHJMK 2017  
rozšířené o předsedy sekcí ÚO 

konané 24. června 2017 v Brně, Plotní 69 
 

 

 

 

Přítomní: zástupci  ÚO ČSCH (Brno – M. Uher, MVDr. M. Martinec, Blansko – Ing. J. Bareš, I. Drobiličová,  Vyškov  – Ing. F. Vlček, R. Jirásek, 
Znojmo – Ing. Z. Kopřiva, Ing. R. Novotný) 
doplněný o předsedy KCHS (A. Polášková (drůbež) a J. Ludvík (holubi), J. Kouřil (králíci) omluven, P. Jochman (exoti) nepřítomen 
předsedkyni propagační komise (Ing. D. Malá), zástupce (Z. Lejsek) 
a předsedy okresních sekcí: 
Blansko – nikdo, Brno - R. Valeš, Vyškov – J. Albrecht, J. Soukup omluveni, Znojmo – A. Stehlík omluven, J. Vlček nepřítomen 
 
Program:  
1. Zahájení  
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
4. Informace o stánku KS JMK na PROPET BRNO 2017 
5. Příprava KV MCH Bučovice 2017 
6. Příprava Krajských dožínek 2017 v Břeclavi 
7. Příprava KV – I. MORAVIA BRNO 2017 
8. Zpráva o přípravě propagace KV – I. MORAVIA BRNO 2017 
9. Dotace KS, jejich čerpání 
10. Rozpočet KV – I.MORAVIA BRNO 2017 
11. Posuzovatelé – informace předsedů sekcí  
12. Diskuse 
13. Závěr 
 
 
Body jednání: 
 
1. Jednání zahájil a řídil předseda KS JMK Milan Uher, který přítomné uvítal a seznámil s navrženým programem zasedání. 
 
2. Následně byl jednomyslně schválen program zasedání. Pro: 8  
 
3. Stanovení zapisovatele  - z důvodu pozdního příchodu Ing. R. Novotného byla zapisovatelkou stanovena Ing. D. Malá. Za ověřovatele zápisu 
byli zvoleni Milan Uher a Ing. Zbyněk Kopřiva. 
 

4. Informace o stánku KS JMK na PROPET BRNO 2017 – informaci podal M. Uher, cílem je prezentace KS a především pak KV – I. MORAVIA 
BRNO 2017, náklady na tento stánek jsou pouze náklady na občerstvení pro organizátory stánku a příspěvek na dopravu (M. Uher, Z, Lejsek), 
organizační poplatek 1500,- Kč nám byl po jednání s organizátorem odpuštěn. 
 
5. Příprava KV MCH Bučovice 2017  - informaci podal M. Uher, odpovědnou osobou za tuto akci byl stanoven J. Kouřil (Vyškov), k dispozici 
jsou přihlášky a plakáty, vše i na webových stránkách KS JMK, M. Uher vyzval přítomné k vyvěšení plakátů na tuto výstavu. 
 
6. Příprava Krajských dožínek 2017 v Břeclavi 2. 9. 2017, M. Uher informoval, že na dnešní zasedání byl přizván předseda OO Břeclav V. Rohrer, 
ale bohužel se bez omluvy nedostavil. Dne 29. 6. 2017 proběhne schůzka na MÚ Břeclav v této záležitosti, KS vzneslo požadavek na zapůjčení 
výstavního fundusu z Břeclavi a současně byla dána výzva, aby na těchto dožínkách vystavovali především chovatelé z Břeclavi. 
 
7. Příprava KV – I. MORAVIA BRNO 2017 – informaci o stavu příprav podal M. Uher, je přihlášeno mnoho klubů, které zde budou pořádat 
klubové a speciální výstavy. K tomuto bodu byl vznesen Ing. Z. Kopřivou dotaz, proč název I. MORAVIA. Odpověděl Ing. R. Novotný (zdůvodnil 
na základě historie – ta by měla navázat na tradici „Zemské výstavy“, jež se pořádala v Brně ještě za Rakouska- Uherska, náš státoprávní systém 
pojem zemská a země nezná, tudíž se hledalo jiné východisko, proto latinský název MORAVIA – jakožto bohyně přátelství a ochránkyně zvířátek). 
 
8. Zpráva o přípravě propagace KV – I. MORAVIA BRNO 2017 – zprávu přednesla Ing. D. Malá, podala informaci o zpracované koncepci 
propagace výstavy, o harmonogramu příprav a rozpočtu propagace výstavy. S ohledem na zjištěné předpokládané náklady na jednotlivé položky 
rozpočtu propagace navrhla zvýšení celkové částky na propagaci KV 2017 o 20 tisíc Kč.  
 
K tomuto bodu dále diskutoval M. Uher, který podpořil návrh umístit samolepky s pozvánkou na výstavu na tramvajích MHD v Brně a dále 
pozvánky pro děti z mateřských škol v Brně. 
 
Dále k tomuto bodu informoval Ing. R. Novotný o návrhu zřídit facebook KS JMK pro účely propagace KS a KV. O této věci bylo následně 
hlasováno takto: pro zřízení facebooku 6, proti: 0, zdrželi se: 2 (z důvodu, že neví, co je facebook). Zřízení facebooku KS JMK bylo schváleno.  
 
Dále Ing. R. Novotný vznesl dotaz na pořízení reklamních předmětů v rámci propagace KS a KV, k tomuto odpověděl M. Uher, že bude řešeno 
v jiném bodu zasedání. 



 
K bodu vznesl připomínku MVDr. Martinec, že nedostal materiály o propagaci výstavy, M. Uher odpověděl, že všem byly materiály předem 
zaslány e-mailem. Další jeho připomínka k rozpočtu KV – položka tisk plakátů – objevuje se jak v rozpočtu propagace výstavy, tak i v dalších 
položce rozpočtu KV. Bylo vysvětleno M. Uhrem, který současně podpořil návrh na navýšení rozpočtu na propagaci výstavy o 20 tisíc Kč. O 
zvýšení rozpočtu bylo následně hlasováno takto: Pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 Zvýšení rozpočtu o 20 tis. Kč na propagaci výstavy bylo schváleno. 
 
Dále na závěr k tomuto bodu M. Uher poděkoval propagační komisi za dosavadní příkladnou práci, zvláště pak Ing. D. Malé za příkladnou práci a 
zejména vyzdvihl její přínos při získání záštity primátora města Brna. 
 
9. Dotace KS, jejich čerpání – M. Uher informoval, že každá OO dostane 25 tisíc  Kč  z rozpočtu KS JMK, resp. z dotace JMK, na pořádané místní, 
okresní či oblastní výstavy s podmínkou zajištění propagace KS a KV v rámci každé této výstavy. Následně se rozvinula živá diskuse o způsobu 
vyplácení těchto dotací, která byla ukončena příslibem M. Uhra připravit v nejbližší době návod (manuál), jak dotaci získat a vyúčtovat. 
 
10. Rozpočet KV – I.MORAVIA BRNO 2017 – bod uvedl M. Uher s tím, že rozpočet KS na rok 2017 byl již schválen a nyní je předkládán návrh 
rozpočtu KV.  
Ing. Z. Kopřiva k  návrhu rozpočtu vznesl dotaz k financím na dopravu pro OO (na cesty v rámci přípravy KV) a současně připomenul potřebu 
finančních prostředků za práci (na brigádníky) z okresů v rámci KV.  K tomuto se vyjádřil R. Jirásek, že je třeba organizace motivovat dotací KS 
JMK na místní výstavy apod. 
K bodu dále diskutoval M. Uher, který mimo jiné sdělil, že pokud bude z letošní KV zisk, lze z tohoto něco pro okresy rozpustit, ale musí se nechat 
rezerva na další ročník KV. 
 
Dále vznesl připomínku MVDr. Martinec, který navrhl zauvažovat o rozdělení rozpočtu KV na dvě části – 1.část dotace je z JMK, tu je nutno 
vyúčtovat dle memoranda, 2.část  jsou příjmy KS z výstavy, které lze vyúčtovat, jak Rada schválí 
 
Na toto dopověděl R. Jirásek s tím, že nechce, aby to dopadlo jako vloni, tedy neříkat lidem dopředu, že za pomoc na KV dostanou peníze. Mělo by 
se stavět na dobrovolnosti, je to prestiž chovatelů. 
Dále R. Jirásek informoval, že bude provedeno rozpočtové opatření, kterým se následně rozpočet KV průběžně bude dopřesňovat. Dále přislíbil, že 
v brzké době bude vypracován hospodářský výsledek za rok 2016 (připraví R. Jirásek a M. Uher). 
 
Poté proběhlo hlasování o rozpočtu KV takto: Pro návrh: 5 proti: 2, zdržel se: 1. Rozpočet KV byl schválen. 
Schválený návrh rozpočtu KV je přílohou tohoto zápisu 
 
11. Posuzovatelé – informace předsedů sekcí: A. Polášková informovala, že je v současné době pro KV nasmlouváno celkem 21 posuzovatelů, J. 
Ludvík sdělil, že posuzovatelé na holubi pro KV zatím nasmlouváni nejsou (je prý čas), bude jich třeba také cca 21,  dále M. Uher  sdělil, že pro 
posouzení králíků na KV je nyní nasmlouváno celkem 18 posuzovatelů, chybí cca 4,  v případě okrasného ptactva záleží na počtu přihlášených 
ptáků k posuzování, dále doplnil Ing. R Novotný, že je třeba nasmlouvat dva rozhodčí na „králičí hop“, ale tito se zaplatí ze startovného soutěže, 
bude známo do 15. 11. 2017. 
 
12. Diskuse: 
- M. Uher informoval přítomné, že v rozpočtu KS je rezerva v celkové výši 44 tisíc Kč (rezerva předsedy KS ve výši 15 tisíc Kč a 29 tisíc Kč 
rezerva rozpočtu KS), tato se rozdělí na základě minulé účasti na KV a jejím zabezpečení takto: Blansko – 5 tisíc, Vyškov a Znojmo po 10 tisících 
a Brno 20 tisíc. 
Poté bylo o návrhu M. Uhra hlasováno takto: Pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, návrh byl schválen.   
 
- M. Uher navrhl pořídit reklamní předměty na KV (byly by prodávány ve stánku KS na KV). MVDr. M. Martinec navrhl odložit tento bod po 
konkretizaci návrhu. Poté bylo o návrhu M. Uhra hlasováno takto: pro: 3, proti: 2, zdržel se: 3.  Návrh nebyl schválen. 

  
- M. Uher informoval přítomné o tisku první části plakátů, které jsou k dispozici OO dle jejich požadavků. Bylo dohodnuto, že Ing. D. Malá 
v nejbližších dnech sdělí zástupcům OO jimi požadované počty plakátů různých formátů a tito si je mohou vyzvednout v termínu 12. 7. 2017 od 
15,00 hodin na Plotní 69 nebo pak až 19. 8. 2017 na dalším zasedání Rady KS. 
 
13. Závěr 
Po ukončení diskuse byl program zasedání vyčerpán a předseda KS M. Uher zasedání ukončil. 
 

 

Zapsala: Ing. Dagmar Malá 

 
Zápis ověřili:  

Ing. Zbyněk Kopřiva   
  Milan Uher                                                                           Milan    Uher  

                                                                                                                   --------------------------------------- 
                                                                                                                                                         předseda KS JMK 
 
 
Přílohy 
- schválený rozpočet KV – I. MORAVIA BRNO 2017 


